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Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 

 
ZÁPIS č. 1/2022 

z jednání Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 
konaného dne 24. 1. 2022 od 15.00 hodin on-line přes platformu Skype 

 

 
ÚČAST 

Členové komise: Radek Dolejš (předseda), Ing. Vojtěch Matějček, Kateřina Hájková, 
Mgr. Vlastimil Kerl, Mgr. Lukáš Němčík 
  
Omluveni: Ing. Michal Mišina, Mgr. Petr Bielik, Peter Kuhar, dr. Viktor Korček 
(místopředseda) 
 
Tajemnice: Eliška Hochsteigerová – odbor školství a volnočasových aktivit MěÚ Beroun 
 
Hosté: Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun, Ing. Simona Boldi – vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit MěÚ Beroun 
 
 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Plnění koncepce rozvoje cestovního ruchu v roce 2021 
5. Činnost komise v roce 2022 a schválení plánu práce na rok 2022 
6. Spolupráce s destinační agenturou Berounsko 2022 
7. Různé 
8. Závěr 
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JEDNÁNÍ 
 

K bodu 1 a 2 – Zahájení a schválení programu jednání 

 
Jednání komise zahájil a dále řídil předseda komise Radek Dolejš. Jednání komise 
se vzhledem k epidemiologické situaci konalo on-line prostřednictvím platformy Skype. 
Předseda upozornil, že z jednání bude pořizován audiovizuální záznam. 
 
Předseda jmenoval zapisovatelkou tajemnici komise Elišku Hochsteigerovou a ověřovatelkou 
Kateřinu Hájkovou. Konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 5 členů 
a komise je tak usnášeníschopná.  
 
Předseda sdělil, že program jednání byl dán na pozvánce, vznesl dotaz, zda má někdo návrh 
na změnu programu, nikdo nevystoupil.  
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun schvaluje program jednání.  
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 3 – Kontrola usnesení  

 
Předseda Radek Dolejš informovala přítomné o usnesení rady města č. 468/83/RM/2021 
(ze dne 8. 12. 2021), kterým rada vzala na vědomí zápis č. 5 z jednání komise (ze dne 8. 11. 
2021). 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun bere na vědomí plnění usnesení. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 4 – Plnění koncepce rozvoje cestovního ruchu v roce 2021  

 
Předseda Radek Dolejš informoval, že plnění koncepce rozvoje cestovního ruchu v roce 2021 
přítomní obdrželi e-mailem.  
 
Kromě přehledu plnění předseda navrhnul pro letošní rok plnění rozšířit o tyto body: 

▪ rozšíření počtu dobíjecích stanic na elektrokola, 
▪ projekt opravy rozhledny Děd. 

 
Mgr. Dušan Tomčo k navrženému sdělil, že s rozšířením nabíjecích stanic na elektrokola 
se počítá. V minulém roce byly uvedeny do provozu dvě stanice ve Zdicích. V Berouně se 
letos chystají taktéž dvě nové, třetí je zatím ve fázi plánování (u kempu).  
 
Dále místostarosta sdělil, že rozhledna na Dědu je ve špatném technickém stavu, což 
prokázaly dvě technické prohlídky. Určitě je v plánu rozhlednu opravit. 
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Poté Eliška Hochsteigerová shrnula Plán plnění 2021–2022 koncepce rozvoje cestovního 
ruchu v rámci čtyř hlavních priorit. V roce 2021 se podařilo: 

▪ uspořádat poradu k cestovnímu ruchu na MěÚ, 
▪ informovat o dotačních titulech cestovního ruchu – Středočeský kraj, MMR, 
▪ zvýšit poplatek z pobytu na 20 Kč za noc, 
▪ zpracovat vyhodnocení turistické sezóny (bude doplněno ještě o přenocování 

ve městě, které zveřejňuje Český statistický úřad v prvním pololetí), 
▪ technologicky vybavit infocentrum, jeho budovu osadit novými cedulemi a zřídit před 

budovou stojan na kola,  
▪ obnovit naučnou stezku Po stopách českých králů, 
▪ realizovat venkovní mapy s DA Berounsko,  
▪ projednat dálniční značení IS23 pro medvědárium (žádost o umístění značky bude 

podána letos v březnu), 
▪ realizovat jednání k páteřní cyklotrase č. 3,  
▪ zahájit přípravu nových turistických tištěných materiálů města ve vizuálu 

DA Berounsko (tři brožury: obecná, pěší výlety a cyklo výlety – budou dle infocentra 
žádány), 

▪ připravit podklady a podmínky k založení turistického účtu města na sociální síti 
Instagram,  

▪ realizovat funkční kalendář akcí na webu infocentra. 
 
Aktivity, které se v plánu plnění nerealizovaly v roce 2021, budou naplánovány na letošní rok. 
 
Mgr. Dušan Tomčo k přeložení cyklotrasy č. 3 dodal, že se záležitost podporuje Středočeský 
kraj a že přeložení vnímá jako důležité pro oblast Berouna i Berounska. 
 

Usnesení:  
1. Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun bere na vědomí Plán plnění 2021–2022 

Koncepce rozvoje cestovního ruchu města Beroun 2020–2030.  
2. Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun schvaluje Plán plnění 2021–2022 

Koncepce rozvoje cestovního ruchu města Beroun 2020–2030 v upraveném znění. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 5 – Činnost komise v roce 2022 a schválení plánu práce na rok 2022 

    
Předseda Radek Dolejš představil plán práce na rok 2022, který koresponduje s běžnými 
činnostmi komise a s koncepcí rozvoje cestovního ruchu.  
 
V rámci setkání navrhnul, aby na jaře a na podzim proběhlo setkání v terénu. V dubnu by 
měla být projednávána revitalizace Talichovy naučné stezky, a proto bychom se u ní sešli 
v Brdatkách. Na podzim bychom se věnovali rozhlednám, komise by se mohla potkat 
na Městské hoře. Přítomní s návrhem vyjádřili souhlas, bude to zajímavé zpestření činnosti 
komise. 
 
Mgr. Dušan Tomčo k plánu práce dodal, že zhodnocení partnerských vztahů se zahraničními 
městy je třeba projednat co nejdříve. 
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Předseda se dotázal, zda má někdo doplnění či dotaz. Nikdo nevystoupil. 
 
Usnesení:  
Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun schvaluje plán práce na rok 2022 a doporučuje 
Radě města Beroun tento plán práce schválit. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 6 – Spolupráce s destinační agenturou Berounsko 2022 

 
Předseda Radek Dolejš požádal Mgr. Dušana Tomča, aby informoval komisi o plánech 
DA Berounsko. 
 
Mgr. Dušan Tomčo sdělil, že je v plánu mnoho aktivit. Bude vydána návštěvnická karta 
Berounska. Připravuje se realizace zahájení turistické sezóny, snad bez covidových omezení 
jako v loňském roce (či roce předminulém, kdy se akce rušila). Dojde k naplňování nově 
podepsané memorandum s AOPK ČR – reflexe 50. let CHKO Český kras a otevření nového 
Domu přírody u Koněpruských jeskyní. Dále je v plánu řešit spolupráci s integrovanou 
dopravou v rámci Prahy a Středočeského kraje. 
 
Eliška Hochsteigerová informovala o dalších marketingových aktivitách DA Berounsko 
ve vztahu k městu. Kromě zmiňovaných nových turistických materiálů města, které budou 
ve vizuálu DA, bude město zapojeno do široké škály marketingových aktivit, ať už se bude 
jednat např. o turistické noviny či komunikaci na sociálních sítích Facebook a Instagram.  
 

K bodu 7 – Různé 

 
Předseda se dotázal, zda má někdo podnět k diskuzi do bodu různé. Nikdo nevystoupil. 
 

K bodu 8 – Závěr  

 
Předseda Radek Dolejš informoval, že další setkání se uskuteční v týdnu od 25. dubna 2022. 
 
Na závěr poděkoval předseda všem přítomným členům a hostům za účast a jednání ukončil. 
 
 
 
Zapsala: Eliška Hochsteigerová 
 
 
 

…………………………………………….. 

Ověřila Kateřina Hájková:  
 
 
 

…………………………………………….. 

Předseda komise: Radek Dolejš …………………………………………….. 
 


